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1 § Mötets öppnande
Dagordningen godkänns

2 § Presentationsrunda
Sekreteraren går igenom närvaron.

4 § Val av justerare.
Mötet väljer ordföranden och vice ordföranden till att justera dagens
protokoll.

5 § Föregående protokoll

Mötet går igenom föregående protokoll 5/2021 och godkänner det.

6 § Information från förvaltningen
6 A. Andreas Thorstensson informerar mot bakgrund av den
aktuella spridningen av viruset covid-19 i stadsdelen.
Läget är lugnt och stabilt på stadsdelsförvaltningens verksamheter
för äldre.
Skärholmens vårdcentral fick tillgång till lokal för vaccinationer på
ett boende för äldre vilket lämpligheten i har diskuterats.
Bemanningsmässigt har många vikarier anställts inom äldrevården
under sommaren. Flera av vikarierna har sedan hoppat av.
Olika verksamheter bland annat aktivitetscenter öppnar upp för
besök.
En IT-fixare rekryteras på stadsdelen och denne kan utbilda andra
som kan vara behjälplig för invånare. Installation av dator eller
dylikt vilket är tjänster som kan köpas kan man inte få hjälp med.
Ett evenemang Growin den 24 september på torget Skärholmen
kommer att ha temat äldre, om hur man kan vara trygg och bo i
Skärholmen.

Rådet ställer frågor till Andreas Thorstensson och får svar på
frågorna.

Pensionärsrådet saknar stadsdelens annonsplats i tidningen Mitt i
Skärholmen. Sekreteraren frågar förvaltningen om annonsplatsen
ska komma tillbaka.

Rådsmötet har frågor om vårdplanering med mera. Enhetschefen
Maria Blomgren bjuds in till kommande möte för att svara på rådets
frågor.

6 B. Stockholm stad har utsett en äldreombudsman, Susanne
Leinsköld. Hon tillträder senare i höst. Rådet önskar att sekreteraren



bjuder in äldeombudsmannen till pensionärsrådet när hon har
tillträtt.

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde

Mötet diskuterar följande punkter på föredragningslistan för
kommande Skärholmen stadsdelsnämndsmöte.

Punkt 19 Medborgarförslag om att spåra för skidor i Bredäng och
på annat håll i Skärholmen.
Rådet påpekar att medborgarförslaget är bra och stöder
medborgarförslaget.

Punkt 31. Handlingsplan för minskat klotter
På rådets tidigare möten upplevde rådet att det finns problem med
klotter på parkbänkar, skräpkorgar utmed strandpromenad med
omgivning. Rådet upplevde inte att det var så mycket klotter på
centrala miljöer.
Rådet föreslår att stadsdelen tar initiativ till att schemalägga ronder
för att upptäcka klotter och till att omedelbart sanera klottret.
Personal som tömmer skräpkorgar kan också larma om klotter.

Punkt 34 Remissbrev av Cykelstaden - cykelplan för Stockholm
2021.
Pensionärsrådet konstaterar att rådet inte getts möjlighet att tycka
till om remissen tidigare, men att remisstiden nu är förlängd.
Pensionärsrådet har under ett flertal år pekat på behovet av att finna
ett bra samspel mellan gång- och cykeltrafik inom Skärholmens
stadsdelsområden.
Rådet önskar därför bjuda in till sitt kommande möte i september
representanter från stadsdelsförvaltningen för att informera om och
diskutera planerade förändringar. Syftet är att rådets synpunkter
därefter kan inarbetas i remissvaret, varefter ärendet på nytt tas upp
i nämndens oktobermöte.

Punkt 37 Handlingsplan för skadedjursbekämpning.
Rådet efterlyser en handlingsplan som tar upp problematiken med
fågelmatning på allmän plats. Sådan matning är också en form av
nedskräpning och den gynnar skadedjur.

8 § Särskilda frågor till detta sammanträde

Ingen särskild fråga är anmäld till dagens sammanträde.



§ 9 Skrivelser och rapporter
Utsänt till pensionärsrådet via mejl till rådet.
Protokoll m 3 Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR
Protokoll m 4 Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR
Protokoll m 5 Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR

§ 10 Frågor till kommande sammanträde
*Inbjudan av representant från förvaltningen vad gäller cykelplan.
*Enhetschefen Maria Blomgren bjuds in till rådets kommande
sammanträde.
*Borgarrådet Erik Slottner har föreslagits bjudas in till september
eller oktoberrådets möte. Christer Flink har fått svar att han kan
först i november. Borgarrådet kommer att få en inbjudan.
*Kommande äldreombudsmannen Susanne Leinsköld bjuds in
under hösten.

§ 11 Övriga frågor

Rådet har haft en dialog med Trafikkontoret om höjda
hastighetsgränser för bl a Bredängsvägen, Svanholmsvägen
respektive Vårbergsvägen.
Rådet kommer att fortsätta denna dialog.

§ 12 Mötet avslutas

Rådets ordförande avslutar och tackar för dagens sammanträde.



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Leo Westerblom
den 23 augusti 2021 09:50
'christer.flink'
SV: Sv: Justering.PensRådProtokoll20210819utkast3.docx

Hej Christer!
Tack för meddelande om justering av protokoll.
Jag lägger det godkända protokollet till arkivet och skickar ut det. Jag har också en information om
stadsdelens evenemang i Skärholmen 24/9 om äldreomsorgen vilken jag bilägger i ett mejl till rådet.
Med vänlig hälsning
Leo Westerblom

Leo Westerblom
Administration och sekreterare för pensionärs- och funktionshinderråd.

Skärholmens Stadsdelsförvaltning
Nämnd- och verksarnhetsstöd, Enheten för administration och IT.
Bcdholmsplan 2, Box 503, 127 26 Skärholrnen
Telefon: 08-508 24 889
E-post: leo.westerblom@stockholm.se
stockho Im.se

Ba Stockholms
vstad

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är
personuppgiftsansvarig. P,1 stockholm.se/dataskvdd hittar du information om stadens behandling av personuppgifter

Från: christer.flink <christer.flink@live.se>
Skickat: den 23 augusti 2021 09:41
Till: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Ämne: Fwd: Sv: Justering.PensRådProtokoll20210819utkast3.docx

Hej Leo!
Bifogar mejl från 20 aug med mina justeringar.
Hälsningar
Christer

Skickat från min Samsung Galaxy-smartphone.

-------- Originalmeddelande --------
Från: christer flink <christer.flinkretlive.se>



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Göran Cederstrand <gorced@hotmail.com>
den 20 augusti 2021 14:22
ch rister flink; Leo Westerblom
Sv: Justering.PensRådProtokoll20210819utkast3.docx

Hej!
Du får OK på protokollet.
Hälsningar/Göran
Skickades från Outlook

Från: ch rister flink <christer.flink@live.se>
Skickat: den 20 augusti 202111:23
Till: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>; Göran (gorced@hotmail.com) <gorced@hotmail.com>
Ämne: Sv: Justering.PensRådProtokoll20210819utkast3.docx

Från: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Skickat: den 20 augusti 2021 08:28
Till: Göran (gorced@hotmail.com) <gorced@hotmail.com>; Christer Flink<> (christer.flink@live.se)
<christer.flink@live.se>
Ämne: Justering.PensRådProtokoll20210819utkast3.docx

Hej!
Jag bifogar förslag till protokoll från pensionärsrådets möte för justering.
Med vänlig hälsning
Leo Westerblom


